
   
 

  

Åbent referat fra bestyrelsesmøde 12-01-2024 kl. 17.30-20.00 
 

Sted Sønderborg   

Deltagere 

 

Frits Rasmussen, Charlotte Weiss, Orla Hoppe, Torben Hocksdahl og Jørgen Torpe 

Kann 

Sekretariatet: Camilla Petersen og Lene Steffensen 

Afbud Hans Martin Brøndum  

Orientering fra sekretariatet: 

JM inde 2023 for junior og senior: 

Tilmeldte  Inde 2023: 168 juniorer og 94 seniorer – i alt 262 

 Inde 2022: 110 juniorer og 61 seniorer – i alt 171 

 Altså 58 flere juniorer og 33 flere seniorer – i alt 91 flere end inde 2022 

Ude 2023: 157 juniorer og 83 seniorer – i alt 240 

Der var i alt 22 flere spillere med i 2023 indendørs sammenlignet med ude 2023 
  

JM inde 2024 for veteraner: 

Der blev afholdt et superflot JM for veteraner den 5. – 7. januar 2024. Der var i alt 134 spillere med, hvilket 

er rekord og 13 flere end i 2023. De mange deltagere betød, at der var pres på de 4 baner i Århus 1900. Det 

vil derfor være nødvendigt, at vi næste år beslutter, om der skal sættes en maksimumgrænse på antal 

deltagere, eller om vi skal forsøge af booke nogle flere baner som reserve fredag og lørdag. 
 

Ind- og udmeldelser: 

Aalborg Padel har meldt sig ind fra 2024.  
 

Unionstræning: 

Der er i indensæsonen planlagt 8 unionstræninger, men med begrænset plads. Der er således sat en grænse 

på 10 spillere ved 2 baner. 

- 8/12-9/12 – U14 drenge, Kolding (aflyst) 

- 20/1 – U10 drenge (begyndere) i Randers  

- 20/1 - U12-U14 drenge, kat 3-4 i Randers  

- 28/1 – U10 piger i Erritsø (ikke så mange tilmeldte endnu) 

- 28/1 – U10 drenge, øvet i Erritsø (Næsten fuldt hold)  

- 1/3 – U16-U18 drenge, Viborg  

- 8/3-9/3 – U12 drenge/piger, Kolding  

- 15/3-16/3 – U14-U16 piger, Sønderborg  
 

Trænersamlinger: 

- Planlagt 1 d. 3/3 i Viborg – Indbydelse ikke sendt ud endnu.  
 

Skumtennisstævner: 

Der er afholdt 5 stævner og der mangler 6 stævner.  

Der er et pænt antal deltagere  

- Aars – 30 deltagere  

- ØBG – 36 deltagere  

- Sønderborg – 26 deltagere  

- Randers – 52 deltagere  

- Hinnerup - 28 deltagere  



   
 

  

 

Hjemmeside: 

Der har været kontakt til et firma for at hjælpe med at stabilisere hjemmesiden.  Et af grundene til 

problemerne er muligvis, at hjemmesiden har været hacket. Vi får nu hjemmesiden opgraderet til den nyeste 

version af Joombla. Samtidig bliver hjemmesiden gennemgået for fejl og uregelmæssige opsætninger. Vi 

flytter samtidig hostningen til et professionelt firma. Der har været tale om en engangsudgift på 9.200,- kr. 

samt en løbende fremadrettet aftale på 1.200,. kr. pr. år for løbende overvågning. Herefter skulle 

hjemmesiden gerne køre uden problemer. 

 

Orientering fra Jørgen Torpe Kann om status for samarbejdsaftaler og kontingentstruktur.: 

Det ser ud til, at der snart er en aftale på plads mellem DTF, DGI og Dansk Padel Forbund. 

Aftalen med DGI mangler kun en underskrivelse, men det endelige indhold er ikke tilgængeligt endnu. 

Det er stadig vanskeligheder med kontingentstrukturen, men det forventes, at der ligger et forslag klart til 

DTF’s generalforsamling. 

 

Udpegning af årets tennisklub i Jylland og hædersbevisninger 
Der kører samme model, som de seneste år, hvor klubberne opfordres til at indsende en motiveret ansøgning 

ud fra samme kriterier, som der ligger i DTF’s regi. 

Klubberne opfordres desuden til at gøre opmærksom på eventuelle kandidater til de hædersbevisninger, der 

ligger i JTU’s regi. De kan findes på hjemmesiden. 

 

Kandidater til bestyrelsen: 

Bestyrelsen har i det forgangne år bestået af 6 medlemmer, hvilket er én færre, end beskrevet i vedtægterne. 

Desværre har Hans Martin Brøndum på det seneste af personlige årsager valgt at udtræde af bestyrelsen. 

Der skal derfor formelt vælges to ekstra på generalforsamlingen til marts. Bestyrelsen vil forsøge at få fat i 

egnede kandidater, men man er naturligvis velkommen til at melde sig nu eller på generalforsamlingen. 

 

Holdturnering ude 2024: 

Det er et tilbagevendende spørgsmål, hvilke rækker der skal oprettes – og herunder, om der skal niveaudeles 

for at give mere jævnbyrdige kampe. Der er imidlertid en udfordring mellem to hensyn:  

1. at sikre en rimelig køreafstand (nogle hold har tilkendegivet, at de ikke vil køre mere en 30 min) 

2. at sikre, at forskellene i niveau ikke er for store. 

En opfyldelse bare delvist af begge mål vil kræve, at langt flere hold tilmelder sig.  

Det besluttedes, at vi udbyder de samme rækker som sidste år, og at vi ikke kan tage højde for hverken niveau 

eller køreafstand før der kommer mange flere hold med. Det er derfor en opfordring til alle klubber, at de 

forsøger at få flere spillere til at melde sig JTU’s holdturnering. 

 

Anvendelse af frie midler i 2024 

Det er et permanent mål for bestyrelsen at få flere penge ud at arbejde i klubberne til fordel for hele tennis-

Jylland. Vi kan bl.a. se på, hvad vi kan gøre for at få flere individuelle stævner op at stå i klubberne. Det har 

været efterlyst fra flere sider. Det kan f.eks. gøres ved at genoplive en tilpasset model á là DTF-cup, så JTU 

arrangerer nogle stævner, hvor der er to på et hold, der spiller flere, men forkortede kampe svarende til det, 

som juniorerne gør.  

 

Næste møde: 

31. januar kl. 16:30 – Online møde. 


